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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2018/19:245 Vårdköerna

Under den förra mandatperioden fördubblades vårdköerna, och köerna till BUP 
tredubblades. Det är ett resultat av att den rödgröna regeringen valde att 
avskaffa den kömiljard som den borgerliga regeringen införde. I den borgerliga 
statsbudgeten, som riksdagen har antagit för Sverige 2019, finns en satsning på 
2 miljarder och för 2020 en satsning på 3 miljarder för att korta vårdköerna.

I januariöverenskommelsen, punkt 58, går följande att utläsa: 

”En uppdaterad kömiljard ska införas som omfattar hela vårdkedjan och särskilt 
tar hänsyn till kroniskt sjuka patienters behov. En generalplan för kortare köer 
tas fram tillsammans med landstingen där denna ingår. Ambulansvården, 
cancervården och förlossningsvården stärks.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Hur avser ministern att uppdatera kömiljarden, och när kommer detta att ske? 

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-18
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


